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The University of Toronto adopts bi-admission policy, which means admission of professional program and that of International Program. This is an international procedure for study. Students admitted by University of Toronto must enter in the study of International Program, and then formally start professional study in University of Toronto. The specialized field can be the one the student has chosen before, or another one he/she may re-choose. There are 6 credits for the International Program.
多伦多大学采取双录取制度——专业录取与国际课程录取。这是一个国际性的学习程序。已被大学录取的学生必须先进入国际课程学习，然后正式进入多伦多大学的专业课程学习。专业课程可以是先前选择过的，也可以从新选择。国际课程有6个学分。
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国际基础项目
A New Pathway to the University Of Toronto for International Students

国际留学生走向多伦多大学的新途径
The International Foundation Program (IFP) is a unique offering that combines conditional acceptance to the Faculty of Arts and Science with intensive English language instruction.

国际基础项目将文理学院的有条件录取同英语语言强化指导相结合，风格独特。
The IFP is available to academically qualified international students whose English proficiency scores do not meet the University of Toronto’s entrance requirements. Successful completion of the IFP will guarantee admission to the Faculty of Arts and Science with one full credit.

此课程适用于学术成绩合格，但英语熟练程度未达到多伦多大学成绩要求的国际学生。顺利通过该课程的学员保证将被文理学院录取并获得相应学分。
The IFP is for students who:
IFP课程目标学员为：
Want to attend the University of Toronto
想进入多伦多大学的学生
Are graduating from an international high school or have studied in the Canadian school system for less than 4 years

即将从国际高中毕业，或者在加拿大学校体系学习四年以下的学生
Have demonstrated superior academic performance at the high school level 

高中水平实际学术表现优异的学生
Meet the University of Toronto’s academic admission standards, except for the English proficiency requirements 

英语熟练程度除外，满足多伦多大学学术入学标准的学生
Meet the IPF’s English proficiency requirements (see page 13-14)

达到国际基础课程英语熟练程度要求的学生（第13-14页）
WHY ATTEND THE IFP?

为什么参加国际基础项目？
Gain admission to the University of Toronto. Students whose English language scores fall below the University of Toronto’s cut-off can gain admission to the Faculty of Arts and Science by successfully completing the IFP.

获得多伦多大学的录取。英文成绩达不到多伦多大学分数线的学生，可以通过完成IFP课程进入文理学院。
Earn a degree from one of the world’s top-ranked universities. The University of Toronto is Canada’s most prestigious institute of higher learning and is consistently ranked as one of the top 25 universities in the world.*

获得世界知名大学的文凭。 多伦多大学是加拿大最有名的高等学府，同时在世界知名大学中一直保持前25位的排名。
Learn from the University of Toronto’s best professors. The academic portion of the IFP is taught by leading professors from a number of disciplines who will expose students to a variety of lecture and teaching styles. 

向多伦多大学最好的教授请教、学习。国际基础课程的学术部分由多个学科的前沿讲师授课，带给学生各种各样的讲课和教学方式。
Earn credit towards a University of Toronto degree. During the IFP, students earn credit that counts towards their +undergraduate degree. The course credit can be used to fulfill either a humanities or a social science distributional requirement.

得到大学学分。学生在IFP课程获得的学分可计本科学位成绩中。得到的课程学分可以用以完成人文或社会科学的学科要求。
Prepare to be successful at an English language university. The transition to an English language university is very difficult for international students and, as a result, many are unsuccessful. The IFP provides extensive academic English training to ensure that students reach their potential

为顺利就读英语授课大学做准备。对于国际学生来说，转向英语授课非常困难，结果导致很多学生不能顺利学习。IFP课程提供广泛的学术英语培训，确保学生们能挖掘到学习语言的潜能。
Benefit from small class sizes and individual attention. English classes are kept small to encourage teacher and student interaction. Specially trained language instructors will guide students through the academic course, tutoring them in all aspects of study.

受益于小班教学和个别照顾。英语班级将通过小班授课模式，鼓励老师与同学互动。经过特别培训的语言导师将在整个学术课程中就学生学习的各个方面进行指导。
Live in a University of Toronto dormitory. Students live side-by-side, in an immersive English language environment, with first and upper-year students at the New College residence located on the University’s downtown campus.

在多伦多大学宿舍生活。学生们住在一起，沉浸在英语环境中。大一、大二的学生住在多伦多大学市中心校区的新学院住址。
TORONTO, CANADA

多伦多，加拿大
Toronto’s multicultural population, which consists of over 100 language groups, makes it one of the most ethnically diverse cities in the world.

From “Little Italy” to “Chinatown”,

Toronto’s ethnic fabric offers residents a truly international experience.

多伦多的多元文化人群包含100多种语言群体，使其成为世界上最具种族多元化特色的城市之一。从‘小意大利’到‘唐人街’，多伦多的种族结构将带给居民真正的国际体验。
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Located on the shores of Lake Ontario, Toronto is home to world-class theatres, distinguished art galleries and museums, North America’s third largest stock exchange, the world’s tallest freestanding structure, major professional sports franchises, vibrant ethnic neighborhoods, trendy shopping districts, great restaurants, and an eclectic nightlife. 

多伦多位于安大略湖湖畔。这里有世界级著名的剧院，卓著的画廊和博物馆，北美第三大证券交易所，世界上最高的独立建筑，主要的职业运动特许经营，充满活力的种族邻里，时髦的购物区，大餐馆及丰富的业余生活。
LARGEST URBAN AREAS IN NORTH AMERICA* 

北美面积最大的城市
TORONTO IMMIGRATION BY REGION (2001–2006)**

多伦多（2001-2006年）地域移民
With a population of over 5 million people, Toronto is Canada’s largest city and has a reputation as the safest and cleanest major city in North America.

多伦多拥有5百多万人口，是加拿大最大的城市，并被公认为北美最干净，最安全的重要都市。
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UNIVERSITY OF TORONTO

多伦多大学
Over the past 180 years, the University of Toronto has established itself as a world class research institution with 17 schools and faculties, 13 teaching hospitals, 19 graduate institutions, and 75 PhD programs. Its accomplished alumni include four Canadian Prime Ministers and six Nobel Prize winners.

在过去的180年间，多伦多大学将其自身建立成世界级的研究机构，拥有17个院系，13个教学医院，19个研究所及75个哲学博士项目。这里富有才华的校友包括4位加拿大首相和6位诺贝尔奖获得者。
With an annual enrollment of over 70,000 students, including more than

6,000 international students, the University is Canada’s largest educational institution and continues to be the nation’s leader in higher learning and research.

多伦多大学每年接受70，000名新生，其中有6，000名留学生。多伦多大学是加拿大最大教育机构，也一直是全国高等教育和研究的领头军。
The quality and range of the University of Toronto’s undergraduate, graduate, and professional programs attract students from across Canada and around the world. The University enrolls more students, employs more faculty, and offers a greater range of courses than any other Canadian university. 

多伦多大学的大学课程、研究生课程和职业课程以其质量和排名吸引着全加拿大和世界各地的学生。与加拿大其它大学相比，多伦多大学招收的学生更多，师资力量更大，提供的课程范围也更广。
Faculty of Arts and Science

文理学院
The Faculty of Arts and Science is a vibrant intellectual community of students and scholars who are deeply committed to excellence, discovery and diversity. With almost 22,000 undergraduate and 3,000 graduate students, Arts and Science represents over half the student population on the University of Toronto’s main campus. Overall, 73 per cent of U of T undergraduates and one third of graduate students pursue degrees in the humanities, social sciences and sciences. The Faculty is home to 800 of the world’s top scholars who teach 2,000 courses arranged in 300 undergraduate and 70 graduate programs hosted by 29 departments, 36 interdisciplinary centres, institutes and programs, and seven colleges.

文理学院是富有活力的精英学生和学者团体。他们致力于卓绝、发现和多样性。文理学院拥有22，000名本科生和3，000名研究生，占多伦多大学主校区学生人数的一半以上。多伦多大学73%的大学生和三分之一的研究生学习人文，社会科学及科学学位课程。该学院汇集了800名世界一流学者，教授29个院系，36个跨学科研究中心、学会、项目和7个学院所包含的300个大学生项目和70个研究生项目下的2000门课程。
The Faculty offers a full range of academic programs in Commerce, Arts, and Science. Listed below is a sample of some of the 300+ undergraduate programs available through the Faculty of Arts and Science: 

本学院提供商务，文科和理科方面的一系列学术项目。以下是300多个大学生项目中适用于文理学院的样例项目：
Anthropology 人类学 

Commerce and Finance 商务与金融学 

Computer Science 计算机科学 

Economics 经济学 

English 英语
History 历史
Human Biology 人体生物学 

International Relations 国际关系学 

Mathematics 数学 

Zoology 动物学 
NEW COLLEGE
新学院
Opened in 1962, New is one of the youngest and most modern of the St. George Campus colleges at the University of Toronto. It has developed its own traditions and identity, focusing on personal attention to students, innovative interdisciplinary programs, links with the professional faculties, career mentorship and community outreach initiatives. New is a friendly and informal community which places a high priority on student support services and encourages diversity. Most New College students are enrolled in the Faculty of Arts and Science, proceeding toward an Honours Bachelor of Arts, Science or Commerce degree. Of the 4,300 currently registered, 1,000 are first-year students.

新学院开设于1962年，是多伦多大学圣.乔治校区最年轻最现代的学院之一。新学院有着自身的传统和特征：重视学生的个别关注，创新的跨学科项目，同职业院系相接触，职业实习和社区延伸的发起。
新学院是一个友善、自由的社区，高度重视对学生的支持服务，鼓励多样化发展。大多数新学院学生注册的都是文理学院，然后继续文科、理科和商务荣誉学士学位。目前已注册的4，300名学生中有1000名是大一学生。
U OF T IN THE RANKINGS
多伦多大学排名
U of T is one of only eight universities in the world ranked by global peers in the top 20 across the broadest range of disciplines—the other seven are Harvard, Stanford, Oxford, Cornell, Cambridge, University of California Berkeley and University of California Los Angeles.*

多伦多大学是全球同行在一系列广泛的排名准则下能保持在前20位的仅有的八所大学之一。其它7所大学为：哈佛大学，斯坦福大学，牛津大学，康奈尔大学，剑桥大学，加州大学伯克利分校和洛杉矶分校。
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INTERNATIONAL FOUNDATION PROGRAM ADMISSIONS

国际基础项目招生
ACADEMIC REQUIREMENTS

学术要求
The basic qualifications are identical to those for regular admission to the Faculty of Arts and Science at the University of Toronto. The only difference is that the English proficiency requirements shown below are lower than normally required.
除英语成绩外，基本的条件与其他多伦多大学条件一致。基本要求同多伦多大学文理学院的常规要求相同。只是英语熟练程度的要求（如下）比常规要求较低。
ENGLISH PROFICIENCY GUIDELINES

英语熟练程度指南
In order to be accepted into the IFP, students’ English proficiency scores should fall into one of the following IFP ranges:

参加IFP项目的学生，英语熟练程度的成绩应符合如下分数段之一：
Test            IFP ADMISSION RANGE            U of T DIRECT ADMISSION

TOEFL iBT       69 – 99 (minimum 16 on writing)      100 (minimum 22 on writing)
TOEFL CBT      193 – 247 (minimum 4 on essay)       250+ (minimum 5 on essay) 

TOEFL PBT      523– 597 (minimum 4.0 on TWE)      600 (minimum 5.0 on TWE) 

IELTS Overall     5.0–6.5(no band lower than 5.0)       Overall 6.5+(no band lower than 6)
科目               国际基础录取分数段              多伦多大学直接录取分数线
托福网考          69-99（写作成绩不低于16分）      100（写作成绩不低于22分）
托福电脑测验      193-247（作文成绩不低于4分）     250+（作文成绩不低于5分）
托福笔试          523-597（写作成绩不低于4.0）     600（写作成绩不低于5.0）
雅思（所有成绩）  5.0-6.5（单项成绩不低于5.0）      6.5+（单项成绩不低于6分）
CONDITIONAL ACCEPTANCE
有条件录取
Candidates who are accepted into the International Foundation Program will be part-time students in the Faculty of Arts and Science at New College, University of Toronto. In order to proceed further in undergraduate studies in Arts & Science, students must successfully complete the IFP, including both the academic degree credit-course and the English language portion of the program. Throughout the IFP, there will be continual assessment so that students will be aware of their standing and have the opportunity to improve their performance if they are not meeting expectations.

获IFP录取的学生将成为多伦多大学文理学院和新学院的工读生。学生必须通过基础项目，包括学位学分课程和该项目的英语部分，才能进一步学习文理学院的大学课程。整个IFP过程会有持续的评估测试，让学生的了解自己的学习状况并给未达到自己期望的学生提供进一步提高水平的机会。
ACADEMICS
学术
The IFP is offered in an innovative format that merges for-credit university courses with extensive English language training and support. Designed for international students who need to improve their English proficiency before undertaking the rigors of an undergraduate degree, the IFP’s unique format requires that students develop their English language skills in genuine academic contexts. The tight integration of English language learning with the academic course allows participants to work on the specific skills that they will need as full-time students in the Faculty of Arts and Science.

国际基础项目采取革新的教学模式，将大学学分课程和广泛的英语语言培训与辅导结合起来。该课程为需要提高英语技能的国际学生设计，以便为接受学士学位课程的挑战做好准备。IFP的独特模式要求学生在真实的学术背景下开发英语语言技能。英语语言学习和学术课程的紧密整合使得参与者可以重点学习特定的必要技能，为文理学院的全职学习做准备。
ACADEMIC COURSE

学术课程
IFP students take a unique, specially-designed, full-year course called “Critical Encounters: People, Space, and Place in the Americas” that introduces the histories, politics, cultures, and economies of North America within a global context. The course places the Canadian and broader North American historical experience in a larger, hemispheric framework and asks students to move beyond the commonsense, everyday understanding of globalization as a recent process and grasp its profound historical dimensions. Taught by University of Toronto professors, the academic course will count as one full credit within the Faculty of Arts and Science.

IFP学生将参加一门独特的、专设的全年课程——临界会晤：美国人、美国空间和美国地方，旨在向学生介绍全球背景下北美的历史，政治，文化和经济。该课程将加拿大和更广阔的北美历史经历放入一个更大的、半球形框架，要求学生超越常识性的、认为全球化是新进展的惯常看法，并抓住它的重要历史纬度。该课程由多伦多大学教授授课，学术课程将作为一个满学分记入文理学院。
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ACADEMIC ENGLISH TRAINING

学术英语培训
Using the readings and assignments from the Academic Course as the main content, students focus on three broad categories of English language proficiencies. Students learn how to interpret information presented through a variety of written and oral mediums; express their own ideas effectively and persuasively; and negotiate meaning in small group and tutorial environments.

学术课程中的阅读和功课为主要内容，学生们重点学习英语语言能力的三个广泛的范畴：学习口头翻译一系列文本和口头媒介传递的信息；学习有效并有说服力地表达自己的观点以及在小组和个别指导环境下交换意见。
The English language skills that students develop include:

学生开发的英语技能包括：
taking lecture notes 做课堂笔记
recognizing points of view 识别观点
identifying bias 辨别差异
paraphrasing and summarizing 释义和总结
using academic style (in register and tone) 使用学术风格（口吻） 
presenting and defending a position 阐述和辩护某个观点
answering examination-style questions 回答考场式问题
producing research papers 撰写研究论文
structuring essays and oral presentations 构思作文和口头报告
using rhetorical norms in group discussions 在小组讨论中运用修辞规范
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LIVING ARANGEMENTS
生活安排

NEW COLLEGE RESIDENCE
新学院住址
Students live in the safe and secure environment of the dormitory style New College residence on the University of Toronto’s downtown campus. Each student is offered a comfortable and air-conditioned room with high-speed internet access. IFP students live side-by-side with first and upper-year students in the New College Residence halls. This unique living arrangement encourages IFP students to form friendships with undergraduate students, while also creating an immersive English language environment.
学生住在多伦多大学的市中心校区——新学院住址。这里安全又安定，为宿舍风格。学校给每个学生提供舒适的空调房间，还有高速网线。IFP学生和新学院学生宿舍的大一大二学生住在一起。这种独特的住宿安排可以鼓励IFP学生和大学生结成良好的友谊，并创造沉浸式的英语语言环境。
In terms of guidance and supervision, on each floor there are two dons, who are graduate students living in residence, that are responsible for offering support and leadership. Dons ensure reasonable levels of conduct, safety, and security; encourage residence activities, events and programs; serve as supportive listeners and resource advisors for any residents in need of assistance.

在指导和管理方面，宿舍的每一层都会安排两名管理员，他们是住宿的毕业生，负责援助和领导。管理员要保证合理的运作与安全保障；鼓励宿员参加活动和项目；对任何需要帮助的宿员提供支持性的倾听和资源顾问服务。
New College Resident Testimonial

新学院住宿证明
“New College provides you with a great community spirit . It is easy to get involved , as there is so much to do . You can pick up a leadership position at any point during your studies ranging from organizing a dinner amongst your ‘floor -mates ’ to starting a new inter -college movement on campus . Sports , concerts , competitions , trips ... the main thing is to participate . In such a diverse setting as New College , you can rest assured that you will find many friends !”

“新学院将带给你良好的团队精神，每位学生都可以轻松融入，因为你会有很多事可以做。在学习期间你可以在任何时候坐上领导职位，从组织“同楼”同学举行晚宴到在校园发起学院之间的活动。无论是运动会、演唱会，还是竞赛、旅行等，重在参与。在新学院这样多样化的环境下，保证能让你结交很多朋友。
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Food 伙食
At the centre of New College life is the Audrey Taylor Dining Hall where residents gather for their meals. It offers an “all you care to eat” menu which adheres to a “green” contract that mandates the provision of vegetarian and organic meal options. Students can watch as professional chefs prepare their delicious daily entrées in a unique “display style cooking” kitchen.

新学院生活区的中心是奥德利.泰勒餐厅。住宿者集中在这里就餐。这里有“吃到饱”菜单并附有“绿色”协议，要求提供绿色蔬菜和有机食物以供选择。职业厨师在独特的厨艺表演式的厨房做饭时，学生可以在旁边观看。
2009-10IFP Fees& Dates
2009-10年国际基础项目费用和日期
Program Fee=CAD$22,800

项目费用计22,800加币
Includes 
包括:

Application Fee 申请费 

1 Full Degree-Credit Course 

一个学位-学分课程
20 Hours / Week of English Instruction 

每周20小时英语指导
Health Insurance 

健康保险
U of T Incidental Fees 

学杂费
Athletic Centre Membership 

体育中心会员费
Academic Counseling and Mentorship 

学术咨询与实习费
Writing Centre Access 

写作中心使用费
Residence and Meal Plan=CAD$10,700

住宿和就餐方案计10,700加币
Room in New College Residence
新学院宿舍
Full Meal Plan at New College Cafeteria
新学院自助餐厅全套就餐方案
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2009–10 DATES

2009-2010学年
Dates: September 8, 2009 – April 23, 2010

学期：9月8日2009 至 4月23日 2010

(Vacation from December 14, 2009 to January 15, 2010)
(假期：2009年12月14日至2010年1月15日)

Admission Timeline:
February 13, 2009   Application Deadline (including all supporting documents)

March 13, 2009     Communication to Candidate of Admission Decision
April 10, 2009      Deadline for Candidate to Accept Offer of Admission and Submit 
a Non-Refundable Deposit of $5000

录取时限：
2009年2月13日   最后申请日期（包括所有需要提交的资料）
2009年3月13日   同录取候选人交流
2009年8月10日   录取候选人确认接受录取并提交5000加币不可退还资金
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